
P R O T O K Ó Ł    Nr XVI/15

sesji Rady Miejskiej w Nisku odbytej w dniu 29 grudnia 2015r 
w sali narad Urzędu Gminy i Miasta w Nisku

XVI sesję Rady Miejskiej w Nisku otworzył Przewodniczący W.Ślusarczyk o godz. 11.00

Przywitał przybyłych na posiedzenie radnych oraz:

- Burmistrza – J. Ozimka,

- Z-cę Burmistrza – T. Sułkowską

- Kierowników Referatów

- Kierowników jednostek organizacyjnych

- Prezesa MZK Nisko Sp z o. o

-Przewodniczących Zarządów Osiedli i Sołtysów

- przedstawicieli lokalnych mediów

- przedstawicieli mieszkańców.

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 18 radnych i obrady

są prawomocne.

Następnie przedstawił porządek posiedzenia:

1.Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad.

2. Podsumowanie pracy Rady Miejskiej za 2015 rok.

3. Roczne sprawozdanie z prac stałych komisji Rady Miejskiej.

4.Podjęcie uchwał w sprawie:

1/ zmiany uchwały budżetowej na 2015r.

2/ wykazu wydatków niewygasających.

3/ wyrażenia zgody Burmistrzowi Gminy i Miasta Nisko na sprzedaż nieruchomości, stanowiącej

własność Gminy Nisko. /tryb przetarg nieograniczony, działki nr 4714/43 i nr 4714/154 położone

przy ul. Nowej w Nisku/.

5. Interpelacje radnych, wolne wnioski i zapytania.

6.Zamknięcie obrad sesji.

Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag.

Ad 2.

Przewodniczący W. Ślusarczyk poinformował, że Rada Miejska w Nisku pracowała w 2015 roku

zgodnie z planem pracy zatwierdzonym, uchwałą Nr IV/21/14 z dnia 29 grudnia 2015r. Odbyła – 

z dzisiejszą – 12 sesji, w tym 4 w trybie nadzwyczajnym.  Podjęła bez dzisiejszych - 92 uchwały.

Przez organ nadzoru zostały uchylone 3 uchwały. 
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Rada Miejska podjęła w ciągu roku uchwały w sprawie m.in.:

- uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego p.n.”Centrum w Nisku – etap

1”.

-  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  pn.

„Centrum rekreacyjno-sportowe w Racławicach”;

- przyjęcia „Strategii Zrównoważonego Rozwoju Gminy i Miasta Nisko na lata 2014-2020”

-  przyjęcia  „Planu Gospodarki  Niskoemisyjnej  dla  Gminy i  Miasta  Nisko” na  lata  2015-2020,

opracowanego w ramach projektu pn. „Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy i Miasta Nisko,

realizowanego zgodnie z  umową nr POIS.09.03.00-00-375/13,  współfinansowanego ze środków

Funduszu  Spójności,  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  Regionalnego  (Program  Operacyjny

Infrastruktura i Środowisko 2007-2013).”

- uchwały związane z gospodarką finansową- wprowadzając zmiany do budżetu / 8 uchwał/ oraz

uchwalając  budżet  gminy  na  2015r.  W  tym  3  uchwały  o  pomocy  finansowej  dla  Powiatu

Niżańskiego. 

- dopłat do kosztów zaopatrzenia w wodę ponoszonych przez Miejski Zakład Komunalny Spółka z

o.o. w Nisku.

- uchwały regulujące gospodarowanie odpadami komunalnymi.

- w zakresie gospodarowania mieniem gminnym podjęto - 11 uchwał

- w zakresie współpracy z innymi samorządami podjęto uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia

międzygminnego pomiędzy Gminą i Miastem Nisko a Gminą Stalowa Wola w zakresie lokalnego

transportu zbiorowego.

Na  posiedzeniach  Rada  zapoznawała  się  ze  sprawozdaniami  z  realizacji  Gminnego  Programu

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie

oraz  Przeciwdziałania  Narkomanii  oraz  pracy  Komisji  Profilaktyki,  z  pracy  OPS  w  Nisku,

informacją  nt.  wykorzystania  dotacji  Gminy przez podmioty nie  zaliczane  do sektora finansów

publicznych, informacją z pracy organów pomocniczych – Sołtysów i Przewodniczących Zarządów

Osiedli, z realizacji zadań przez Zarząd Budynków Mieszkalnych, oceną działalności MZK Spółka

z o.o.,  sprawozdaniem z działalności Niżańskiego Centrum Kultury „Sokół” i  sprawozdaniem z

działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Nisku, informacją Dyrektora PUP o realizacji zadań

wynikających z ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy za 2014r., informacją

Burmistrza nt. realizacji uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

Gminy, informacją Powiatowego Inspektora Sanitarnego oraz Komendanta Powiatowego Policji o

stanie  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  Gminy,  informacją  o  stanie

bezpieczeństwa, ochrony przeciwpożarowej oraz o zagrożeniach pożarowych na terenie Gminy i
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Miasta Nisko. Ponadto Rada rozpatrzyła sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy za I półrocze

2015r.  oraz  zapoznała  się  z  informacją  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  w  placówkach

prowadzonych  przez  Gminę  Nisko  za  rok  szkolny  2014/2015  oraz  informacją  Zarządu  Dróg

Krajowych i Autostrad, Zarządu Dróg Wojewódzkich i Powiatowych nt. realizacji inwestycji na

terenie Gminy Nisko. 

Radni złożyli 27  interpelacji i wniosków.

Do przedstawionej informacji nie zadano żadnych pytań.

Ad 3.

Sprawozdania z prac stałych Komisji Rady Miejskiej za rok 2015 zostały złożone do protokołu (zał

nr 1)

Ad 4.

1/ Skarbnik przedstawiając projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie roku 2015wyjaśnił, że w

paragrafie  1  jest  zwiększenie  dochodów  budżetu  z  tytułu  otrzymania  uzupełnienia  subwencji

ogólnej z ministerstwa  w wysokości 75 405 zł.  Kwota ta został  podzielona wg potrzeb: drogi

gminne – 34 855; promocja – 1000; ochotnicze straże pożarne – 6 500; oświata i wychowanie 23

000 zł w tym 20 tys zł jako opłata dla przedszkoli spoza naszej Gminy, do których uczęszczają

nasze dzieci.

Dalej  Skarbnik poinformował,  że paragrafy 2 i  3 to  przeniesienia  wydatków i  ma to charakter

prostowania klasyfikacji. Jeśli chodzi o dochody, to zmniejsza się wielkość subwencji ogólnej, a

zwiększa wielkość subwencji oświatowej.

W przeniesieniach  wydatków jest  przeniesienie  z  działu  oświaty 27  633 do działu  edukacyjna

opieka wychowawcza. Kwota zaś 1 913 000 zł wynika z tego, że w drogach remontowanych ze

środków powodziowych  była  robiona  też  kanalizacja  i  środki  były  rozdzielone.  Obecnie,  przy

rozliczeniach muszą te środki w całości występować w drogach. Zauważył, że dla Gminy ma to o

tyle znaczenie, że w przypadku kanalizacji można odliczyć Vat, a w przypadku dróg się nie da, bo

mają charakter publiczny. Musimy się jednak dostosować do wymogów rozliczenia podanych przez

Urząd Wojewódzki.

Przewodniczący J.Graniczny poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu

dzisiejszym zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie.

Nie zadano żadnych pytań.

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, przy jednym głosie „wstrzymującym się” podjęła:

U C H W A Ł Ę   Nr XVI/113/15

. w sprawie zmiany uchwa y bud etowej na 2015r.ł ż (za  nrł  2)

2/  Skarbnik  wyja ni ,  e  jak  co  roku  Rada  podejmuje  uchwa  w  sprawie  wydatkówś ł ż łę
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niewygasaj cych. By zadanie mog o znale  si  w niewygasaj cych musi by  podpisana umowa,ą ł źć ę ą ć

termin p atno ci nie pó niej ni  30 czerwca 2016r i wykonawca by  wy oniony w ł ś ź ż ł ł trybie ustawy 

o zamówieniach publicznych.  rodki  na to zadanie wówczas  przenoszone s  na osobne konto  Ś ą

i z niego p acone s  faktury za to zadanie.ł ą

Skarbnik wyja ni , e w wykazie jest 16 zada , ostatnim jest remont dróg gminnych, na które toś ł ż ń

zadanie jest podpisana umowa, ale nie mo na by o zap aci , bo s  usterki.ż ł ł ć ą

cznie kwota wydatków niewygasaj cych b dzie stanowi a kwot  3 207 884,96 z .Łą ą ę ł ę ł

Burmistrz J.Ozimek zwróci  uwag , e jest pomy ka: w poz. 4, w miejsce Gimnazjum Nr 1 nale ył ę ż ł ż

wpisa  PSP Nr 1. Nale y te  dopisa  PSP Nr 4 – jest w trakcie realizacji. Burmistrz wyja ni  te , eć ż ż ć ś ł ż ż

w a ciwie sp yn a ju  dokumentacja budynków komunalnych przy ul. Sandomierskiej 7; 18 i 47.ł ś ł ęł ż

Co do  pozycji  7  wyja ni ,  e  za  Now  Wie  jest  ju  zap acone.  Nie  jest  rozliczona  budowaś ł ż ą ś ż ł

kanalizacji w Wolinie. S  problemy inwestycyjne. Podobnie jest z realizacj  kanalizacji przy ul.ą ą

Reymonta i G owackiego: s  problemy z odwodnieniem, jest spór mi dzy Gmin  a wykonawc .ł ą ę ą ą

St d  te  niemo no  zap aty.  O  drogach  ju  Skarbnik  wyja ni ,  e  s  usterki  i  nie  mo e  byą ż ż ść ł ż ś ł ż ą ż ć

inwestycja zap acona.ł

Przewodnicz cy J.Graniczny przedstawi  pozytywna opini  Komisji Bud etu i Finansów wzgl demą ł ę ż ę

projektu.

Radny B. Borowiec zapyta  o p ywalni  w Rac awicach: temat pojawi  si  w 2014r, pojawi  si  wł ł ę ł ł ę ł ę

mediach i znów jest przesuwana realizacja. Zapyta  w czym jest problem, jakie s  przeszkody.ł ą

Zast pca Burmistrza T.Su kowska wyrazi a zdziwienie: uzna a, e radny B.Borowiec chyba pomylię ł ł ł ż ł

inwestycje,  bo w kwestii  p ywalni  by  og oszony przetarg  na  wykonanie  dokumentacji,  zosta ał ł ł ł

podpisana umowa, realizacja mo e si  przeci gn  do pocz tku czerwca 2016, bo te  inwestycjaż ę ą ąć ą ż

jest powa na, wymaga wielu uzgodnie , ale wszystko idzie zgodnie z planem. Nie ma adnychż ń ż

zagro e  dla terminów realizacji.ż ń

Burmistrz J.Ozimek wyja ni , e jest to tak du a inwestycja, e trudno by o decyzj  podj . Wciś ł ż ż ż ł ę ąć ąż

by y pytania, czy przyst powa  do tego tematu. Temat funkcjonowa , ale nie by  wdra any. W tejł ę ć ł ł ż

chwili decyzja jest podj ta, umowa podpisana i nie ma adnego przesuwania terminu ani zagro eniaę ż ż

dla realizacji.

Wi cej pyta  nie zadano.ę ń

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A Ł Ę   Nr XVI/114/15

. w sprawie wykazu wydatków niewygasaj cych z up ywem roku bud etowego 2015ą ł ż .(za  nrł  3)

3/Zast pca Burmistrza przedstawiaj c kolejny projekt uchwa y T.Su kowska przedstawiaj c kolejnyę ą ł ł ą
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projekt  uchwa y  wyja ni a,  e  dzia ki  nr:  4714/43 i  4714/154 o cznej  powierzchni  0,0627 hał ś ł ż ł łą

po o one s  przy ul. Nowej w pobli u granicy ze stra  po arn . Na dzia ce jest studnia g binowa.ł ż ą ż żą ż ą ł łę

Urz d zwróci  si  do Stra y z zapytaniem, czy korzysta i czy b dzie korzysta a z tej studni. Straą ł ę ż ę ł ż

odpowiedzia a,  e  studnia  jest  jej  zb dna.  Dzia ka  zostaje  skierowana  do  sprzeda y  w  trybieł ż ę ł ż

przetargowym.  Doda a,  e  sprawa  by a  analizowana  na  posiedzeniu  Komisji  Rozwojuł ż ł

Gospodarczego i uzyska a pozytywna opini  Komisji.ł ę

Radny  G.  Bis  zwróci  uwag ,  e  jest  podana  warto  dzia ki,  ale  warto ci  studni  nie  ma  wł ę ż ść ł ś

uzasadnieniu. Nale a oby te  wyceni .ż ł ż ć

Pani  Burmistrz  wyja ni a,  ś ł e  studnia  jest  nieczynna  i  mo e  mie  wp yw  raczej  na  obni enież ż ć ł ż

warto ci dzia ki, bo trzeba j  usun .ś ł ą ąć

Wi cej pyta  nie zadano.ę ń

Rada Miejska w g osowaniu jawnym, jednog o nie podj a:ł ł ś ęł

U C H W A Ł Ę   Nr XVI/115/15

. w sprawie wyra enia zgody Burmistrzowi Gminy i Miasta Nisko na sprzeda  nieruchomo ciż ż ś

stanowi cej w asno  Gminy Nisko ą ł ść (za  nrł  4)

Ad 5.

-  Radny  B.Borowiec  zauwa y ,  e  w  uchwale  bud etowej  znalaz y  si  rodki  na  remontż ł ż ż ł ę ś

oczyszczalni cieków. Poinformowa , e 6 listopada 2015r na stronie MZK powieszono informacj ,ś ł ż ę

e Spó ka jest zainteresowana ofert  wykonania studium wykonalno ci i napisaniem wniosku doż ł ą ś

programu, do którego ma by  nabór od 30 listopada 2015 do 29 stycznia 2016 na dofinansowanieć

projektów  inwestycyjnych  w  zakresie  gospodarki  wodno- ciekowej.  Termin  sk adania  ofertś ł

cenowych wyznaczono na 10 listopada 2015r.  Nast pnie 26 listopada 2015 pojawi o  si  drugieę ł ę

og oszenie,  e  ł ż post powanie  zostaje  uniewa nione.  Zapyta  Prezesa  ę ż ł MZK,  czy  wobec  tego  eż

uniewa niono post powanie maj ce na celu m.in. napisanie wniosku aplikacyjnego dotycz cegoż ę ą ą

modernizacji  oczyszczalni  cieków  istnieje  zwi zek  pomi dzy  kwot  zapisan  w  bud ecie  ś ą ę ą ą ż

a mo liwo ciami MZK w tym zakresie. Chcia by si  upewni , czy zrezygnowano z aplikowania  ż ś ł ę ć

o rodki na ten cel, czy nie. ś Mo e to zadanie jest w innej formule.ż

Prezes Z.Kuziora wyja ni ,  e by o na stronie zamieszczone wyja nienie dlaczego post powanieś ł ż ł ś ę

zosta o uniewa nione: kwoty z ofert by y wy sze, ni  zaplanowana przez Spó k . Wyja ni ,  e  ł ż ł ż ż ł ę ś ł ż

w  maju  b dzie  nast pny  nabór  i  spokojnie  zostanie  przygotowane  na  ten  czas  studiumę ę

wykonalno ci i niosek aplikacyjny na dofinansowanie modernizacji SUW i zabudowy r kawa w ul.ś ę

Sandomierskiej.
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Wi cej pyta  nie zg oszono.ę ń ł

Ad 6.

Przewodnicz cy zaprosi  wszystkich raz jeszcze na uroczysty op atek.ą ł ł

Nast pnie zamkn  XVI sesj  Rady Miejskiej o godz. 11.35.ę ął ę

Na tym protokó  zako czono i podpisano.ł ń

Protoko owa a M.Kopeł ł ć

Przewodnicz cy Rady Miejskieją

     Waldemar lusarczykŚ
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